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The article presents a comprehensive analysis of the concept of Industry 4.0 and its 
constituent elements and provides an author’s list of elements. A SWOT analysis 
(Strengths, Weaknesses, Opportunities, Threats) of grouped elements of Industry 4.0 
was carried out, revealing the risks and opportunities of Industry 4.0. The conclusion 
was made about the need to transform the tools of the quality management system 
in a new technological order, into an integrated digital environment. In particular, 
the authors believe that the emerging need for big data processing to identify reliable 
forecasting and decision-making information indicates that not only the simplest 
quality management tools, but also the most complex ones should now become digital 
operations and functions.
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новая книга

Зосен А.А., Москалев Д.Е. 

Вторичные средства измерений температуры. 
Поверка и калибровка
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2024

Дается классификация и принцип действия вторичных аналоговых и цифровых средств изме-
рений температуры, а также их нормируемые метрологические характеристики. Описаны 
отличия поверки и калибровки средств измерений. Приводятся требования к средствам 
и условиям поверки, а также зависимости для оценки погрешности поверки (неопределенности 
калибровки) вторичных средств измерений температуры. Изложены принципы измерительного 
и допускового контроля при поверке. Описаны операции поверки аналоговых и цифровых вто-
ричных средств измерений температуры. Учебное пособие может быть полезно специалистам 
в области поверки и калибровки средств измерений температуры.
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